

客房充電安全守則 | Guest Charging Safety

為了確保您的安全，於客房內使用行動電源或電子充電設備時請遵循以下指引：
For your safety, please observe the following precautions when using power banks or electronic charging devices in the guest room:



- **有人看管與睡前拔除 | Supervision & Unplugging** 請勿在無人看管時充電。在離開房間或睡覺前（即使是短暫時間），請務必拔除所有充電設備。
Do not charge devices unattended. Always unplug all charging devices before retiring for the night or leaving the room, even for short periods.



- **選擇正確位置與通風 | Surface & Ventilation** 請在書桌或桌子等硬質平面上充電。切勿放置於床鋪、枕頭、沙發、地毯或其他軟質家具上。確保充電時通風良好，請勿將設備放入抽屜、衣櫃、行李箱或覆蓋衣物。
Charge devices only on a hard, flat surface (e.g. desk or table). NEVER charge on beds, pillows, sofas, or carpets. Ensure adequate ventilation; do not place devices under bedding, clothing, or inside drawers and luggage.



- **遠離熱源與水氣 | Heat & Water Sources** 請將設備遠離陽光直射、暖氣、熱水壺及其他電器，並確保遠離浴室或洗手盆等潮濕區域。
Keep devices away from heat sources (direct sunlight, heaters, kettles) and moisture, including bathrooms and sinks.



- **避免負載過重 | Avoid Overloading** 若會導致設備過熱或負荷過重，請勿同時從單一行動電源為多台設備充電。
Do not charge multiple devices from a single power bank simultaneously if this causes overheating or strain on the device.



- **異常情況立即停用 | Stop if Abnormal** 若行動電源異常發燙、膨脹、洩漏、發出異味、火花或異聲，請立即停止使用並切斷電源。
Immediately disconnect the device if a power bank becomes unusually hot, swollen, leaking, emits an odour, sparks, or makes abnormal noises.

如需協助或需處理損壞設備，請立即聯絡前台。
For assistance or safe disposal of damaged devices, please contact Front Desk immediately.